

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 11. september 2018, kl 19.00

Mødt var:

Alice, Sonja, Morten, Knud, Svend, Susanne og Brian

Susanne: Referent

Nyt fra formanden:

Alice informerede at hun havde modtaget en sms fra Rene, næstformand, hvori han skrev "Tak for denne gang" – det blev tolket som han ønskede at udtræde af bestyrelsen.

Morten HG 17, 4 tv kom dermed ind i bestyrelsen.

Susanne HG 16, 1 th blev valgt til næstformand

Skal vi afsætte midler til vagttilsyn i næste års budget?

Hvor meget vil vi bruge?

I 2018 er der ca brugt 10 gange tilsyn a ca kr 500,00

Bestyrelsen blev enige om at det var en god ide at fortsætte i 2019,

Vi vil derfor budgettere med 15 tilkald a ca kr 500,00

Bestyrelsen synes det vil være en god ide at sætte nogle store skilte op med "privat område" i håb om det vil blive respekteret lidt mere.

Brian har lovet at sætte nogle op i området.

Evaluerings af Grill Party lørdag den 1 september 2018, kl 17

Vi havde succes – der var ca mødt 40 beboere op, dejligt at se så mange.

Vi havde nogle super hyggelige timer.

Mange beboere gav tilkendelse at de gerne ville have nogle flere arrangementer, så som busture mv – bestyrelsen vil arbejde på om det kan lade sig gøre.

Nyt fra Koordineringsudvalget.

Alice deltog – der var arrangeret en bus tur rundt i alle afdelinger, bussen var dog så stor at den ikke kunne komme ind i HG område og holdte derfor stop ved Søjlegården, der var ikke tid til at komme ud nogle steder og se områderne. En hyggelig tur, men levede ikke op til formålet – dog en del small talk. Der er ca 21 foreninger som skulle besøges.

Der er rykket for godtgørelse af telefonpenge og fordelingen, da HG bestyrelsen har holdt sommerferie, er det derfor først med på mødet nu.

Vi har ingen kommentarer til det og følger indstillingen.

Der har været 5 indflytninger.

Bestyrelsen rundt:

Sonja: Har oplevet nogle få gange at mænd tisser i vores buske – vi kan desværre ikke gøre noget.

Susanne: Hvordan kommer vi ind når strømmen går?

Brian: Skub hårdt til døren, den er meget tung og svær men kan skubbes op

Morten: Sti mellem legepladserne (græsplænerne) kan man gøre noget ved den

Brian: kan lægge noget på som gør den bliver mere jævn.

Hundeluft i "vores" område kan vi gøre noget for at forsøge at forhindre det?

Brian: Nej vi kan intet gøre.

Er det tilladt at have dyr på besøg?

Brian: Ja, dog må de ikke overnatte.

Der var her en snak rundt bordet om vi evt. skulle lave forslag til afdelingsmødet om det skal være tilladt, her var der delte meninger – den tager vi i løbet af året, får vi skal se på ordensreglerne.

-Affaldssortering... der lugter af affald i opgang 17.

Brian: Vi sprøjter for de små "bananfluer" mv – vi er plaget pt, det er årstiden for dem. Der ventes en afgørelse fra kommunen i oktober, Vi forventer at skulle lukke skakte i løbet af 2020.

Tonn: Intet

Knud: Flaget, opsætning – Knud kan ikke stå for det alene.

Brian: foreslog at have det liggende på ejendomskontoret, så kan man Hente det i åbningstiden, og returnere det samme sted.

Svend: Intet

Alice: Intet

Nyt fra Brian

Vi har problemer med at få afhentet affald i containergården, der kan gå op til 7 Dage før de kommer og henter.

Det er ikke acceptabelt

Andelforeningen vil gerne have en nyt grantræ – Brian forespurgte om det var muligt at vi også fik et sådan, i stedet for at købe et hvert år til jul – tilbudet som Brian har fået var på kr 17000,00 – Bestyrelsen fandt dette for dyrt. Vi fortsætter derfor med den ordning vi har og køber nyt hvert år.

Evt.

Svend: Roste Alice for at holde ro og orden og struktur på møderne

Vi blev enige om at oprette en Facebook side – Susanne sørger for dette

Susanne: søg på Hegnsgården Greve – siden er oprettet

Jeg har oprettet en gmail – hgafd17@gmail.com

Lad os få spredt rygtet om vores FB side.

Dato for næste møde: Tirsdag den 30. oktober kl 19.00

Mødet slut 20.30

